

Besluiten- en actielijst 26 november 2025 Regionale adviescommissie (RAC)

Vastgesteld in de vergadering van 14 januari 2026, 19.30 – 21.30 uur Grote zaal. Gebouw 88, Burg. Brokxlaan 12, Tilburg

Aanwezige raadsleden		Overige aanwezigen	Afwezig	
<i>Dongen</i>	<i>Cees Zwaal (lid)</i>	<i>René de Bonte (plv griffier Tilburg / adviseur RAC)</i>	<i>Alphen Chaam</i>	<i>Astrid Lanslots-de Vet (lid)</i>
<i>Dongen</i>	<i>Marieke Schouten (plv lid)</i>	<i>Frances Opperman (plv griffier Waalwijk / adviseur RAC)</i>	<i>Alphen Chaam</i>	<i>Niels Huismans (plv lid)</i>
<i>Gilze en Rijen</i>	<i>Wim Broeders (lid)</i>		<i>Baarle-Nassau</i>	<i>Carla Dirven (lid)</i>
<i>Goirle</i>	<i>Maggie de Jong (plv lid)</i>	<i>Frank van Mil (directeur Regiobureau HvB)</i>	<i>Baarle-Nassau</i>	<i>Gerda van den Broek-Brouwers (plv lid)</i>
<i>Heusden</i>	<i>René Broos (voorzitter)</i>	<i>Rianne Lannoye (strategisch bestuursadviseur Regiobureau HvB)</i>	<i>Gilze en Rijen</i>	<i>Daniel van Dongen (plv lid)</i>
<i>Heusden</i>	<i>Hannie van den Dungen (plv lid)</i>	<i>Annemarie van Wijk (coördinator regionale samenwerking Regiobureau HvB)</i>	<i>Goirle</i>	<i>Isabelle Visser (lid)</i>
<i>Hilvarenbeek</i>	<i>Lars van Riel (lid) (vanaf 21.00 uur)</i>		<i>Hilvarenbeek</i>	<i>Werner Hermans (plv lid)</i>
<i>Loon op Zand</i>	<i>Rob van Hest (lid)</i>		<i>Oisterwijk</i>	<i>Jan van Ginneken (plv lid)</i>
<i>Loon op Zand</i>	<i>Gerdy Zijlmans (plv lid)</i>		<i>Oisterwijk</i>	<i>Femke Pijnenburg (lid)</i>
<i>Tilburg</i>	<i>Anneke Dunning (lid)</i>	<i>Derk Alsema (burgemeester Gilze en Rijen, lid AB en DB)</i>	<i>Tilburg</i>	<i>Frans Vriens (plv lid)</i>
<i>Waalwijk</i>	<i>Jan van Groos (lid)</i>		<i>Waalwijk</i>	<i>Benan Koptagel-Demirbas (plv lid)</i>
				<i>Jeroen Deneer (griffier Waalwijk / adviseur RAC)</i>

Besluitenlijst

#	Onderwerp	Besluit
B1126-01	Opening, vaststellen van de agenda	De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. Er zijn geen mededelingen of aanvullingen op de agenda. De agenda wordt vastgesteld .
B1126-02	Actie- en besluitenlijst vergadering 17 september 2025	Er zijn geen opmerkingen t.a.v. de actie- en besluitenlijst 17 september 2025. Deze wordt hierbij vastgesteld. De volgende actiepunten zijn afgehandeld: A0917-01, A0917-02, A0917-05. De volgende actiepunten worden in deze vergadering besproken: A0917-03, A0521-03. De actie- en besluitenlijst wordt vastgesteld.
B1126-03	Terugblik op radenavond 22 oktober 2025	De RAC heeft de radenavond van 22 oktober als positief ervaren . Deelnemers aan de avond zijn positief over de inhoud en de vorm waarvoor is gekozen. Met name de bijdrage van mensen uit de praktijk maakt dat het onderwerp gaat leven. De avond heeft bijgedragen aan het urgentiebesef en het feit dat weerbaarheid niet alleen een onderwerp is dat de veiligheidsregio aangaat. In Loon op Zand gaat het onderwerp ook lokaal opgepakt worden. De RAC adviseert om vaker mensen uit de praktijk uit te nodigen voor een radenavond.
B1126-04	Evaluatie + vooruitblik met DB	DB-lid Derk Alssema vindt dat de RAC de afgelopen periode veel heeft gedaan. Dit is een van de weinige regio's waar een RAC actief is. Hij constateert dat taken a (advisering over de invulling van de radenavonden) en b (advisering over de informatievoorziening vanuit RHvB naar de deelnemende gemeenten) goed zijn opgepakt; taak c (de signalering en advisering over de verbinding tussen regionale ontwikkelingen en de gemeentelijke ambities/instrumenten) en d (advisering over procesmatige aspecten van onder meer de planning & control cyclus, de ontwerpbegroting en de kernagenda) minder. De raden/raadsleden zijn aan zet als het gaat om het 'goede gesprek' thuis. Marieke Schouten vindt dat het moeilijk blijft om te weten wat er aan onderwerpen aan komt; veel blijft onbekend voor raadsleden. Frank van Mil wijst op het bestaan van de vergaderwijzer op de website RHvB. Deze is op verzoek van de RAC gemaakt.

#	Onderwerp	Besluit
		René Broos vraagt om de onderliggende stukken van AB- en DB-vergaderingen. Frank van Mil geeft aan dat de AB-stukken openbaar zijn en dat regiobureau deze op de website gaat plaatsen. De RAC stelt voor om in het overdrachtsdocument op te nemen dat taak c beter opgepakt dient te worden. Frank van Mil stelt voor om te onderzoeken of het mogelijk is om met rapporteurs te gaan werken. Vanuit de RAC of raden zouden voor ieder van de drie domeinen iemand gevraagd kunnen worden. De RAC vraagt hoeveel werklast dit zou kunnen zijn. De RAC adviseert om een voorstel voor aanstellen van rapporteurs op te nemen in het overdrachtsdocument (zie B1126-05),
B1126-05	Overdrachtsdocument	Zie ook B1126-04 De RAC adviseert om een overdrachtsdocument op te stellen om de overdracht naar de nieuwe RAC-leden zo goed mogelijk te laten verlopen. Rob van Hest, Gerdy Zijlmans en René Broos gaan een concept schrijven, hierbij ondersteund door griffiers en regiobureau. Dit concept komt op de agenda van de volgende RAC-vergadering (14 januari 2026)
B1126-06	Werkvorm radenavond à la verenigde vergadering (met moties	Naar aanleiding van de ervaringen opgedaan tijdens de twee verenigde vergaderingen van afgelopen jaar en de vraag vanuit de RAC om eens voor een andere vorm te kiezen voor een radenavond ligt er een voorstel voor een (andere) werkvorm om zo de betrokkenheid van raden/raadsleden te vergroten. Voorstel is om te werken aan een vorm waarbij raadsleden 'moties' en vragen kunnen indienen. Frank van Mil licht toe: het lijkt op werken in de raad zoals raadsleden gewend zijn. De RAC adviseert om niet te spreken over moties omdat dit tot verwarring zou kunnen leiden, maar 'voorstel tot bespreking.
B1126-07	'Extra' radenavond 28 oktober 2026 – nieuwe kernagenda	De RAC adviseert aan het AB om de radenavond over de nieuwe kernagenda op 28 oktober 2026 in te plannen. Als het AB hiermee akkoord gaat, dan wordt de RAC-vergadering van 28 oktober 2026 verplaatst naar 4 november 2026. De RAC vraagt aan het regiobureau om nadat het AB een besluit heeft genomen (op HvB-dag 10 december) de jaarplanning aan te passen.

#	Onderwerp	Besluit
B1126-08	Ingekomen en uitgaande stukken -verslagen DB: 23 mei, 26 juni -verslag AB: 4 juli	N.v.t. Gemaakte opmerkingen betreffen eigen raad.
B1126-09	Rondvraag	Lars van Riel vraagt of het mogelijk is om op radenavonden je vooraf aan te kunnen melden voor specifieke deelsessies? Het regiobureau gaat dit onderzoeken, Marieke Schouten vraagt wat de stand van zaken is van de motie die zij heeft ingediend op de verenigde vergadering. Frank van Mil zal dit doorgeven aan BCJ, met verzoek om de raden op de hoogte te brengen. Gerdy Zijlmans vraagt hoe zij en Rob van Hest als nieuwkomers binnen de RAC hun eigen raad (nog) beter informeren. Cees Zwaal antwoordt dat zij hiervoor in gesprek kunnen met hun nieuwe (junior) griffier, die voorheen in Dongen werkzaam was. René Broos vraagt aan de regiobureau naar de evaluatie van de kernagenda en de GR. Frank van Mil antwoordt dat er in GR wel een artikel staat over evaluatie van kernagenda, maar dat er geen artikel is over evaluatie van de gemeenschappelijke regeling in het algemeen. Hij vertelt dat er in de volgende bestuursperiode sowieso een nieuwe GR komt. Het Regiobureau zal onderzoeken wat in de Wgr staat vermeld over evaluatie van een GR.
B1126-10	Afsluiting	Om 21.30 uur sluit de voorzitter de vergadering.

Actielijst

	Actie	Eigenaar	Einddatum	Voortgang (loopt/vertraagd/ afgerond)
A1126-01	Alle openbare stukken AB RHvB van afgelopen bestuursperiode op website plaatsen	Annemarie van Wijk	4 mrt 2026	
A1126-02	Onderzoeken of werken met rapporteurs mogelijk is; opnemen in overdrachtsdocument	Frank van Mil	14 jan 2026	
A1126-03	(Concept) overdrachtsdocument schrijven voor de nieuwe RAC-leden; concept wordt besproken in volgende RAC	RAC (Rob van Hest, René Broos en Gerdy Zijlmans)	14 jan 2026	
A1126-04	Notitie schrijven over mogelijkheid vooraf aanmelden voor deelsessies op radenavonden i.p.v. op de avond zelf	Communicatieadviseur (vacature d.d. dec '25)	Q2 2026	
A1126-05	Wgr nalezen op verplichting evaluatie GR	Rianne Lannoye	14 jan 2026	
A0917-04	N.a.v. (zelf)evaluatie: voorzitter poho's uitnodigingen voor RAC 14 januari 2026	Frank van Mil	z.s.m.	Loopt
A1127-06	RAC agendeert voor een volgende vergadering: korte inleiding over GR in algemeen en gevolgd door GR RHvB in het bijzonder	Frank van Mil / Annemarie van Wijk	14 jan 2026	Loopt
A0117-04	Nagaan of een radenavond over 'hulpdiensten' in brede zin zinvol en haalbaar is	Regiobureau	Op termijn	Loopt